

MIGRA PURE®
INTENSE COLD
STICK

Puressentiel

MIGRA PURE®
STICK
FROID INTENSE

To preserve the environment, our packaging is printed using vegetable ink on recyclable cardboard. If you throw it away, please remember to recycle!

¹Botanically and Biochemically Defined Essential Oils - BBDEO.

²Long-lasting enough to ease tensions.

Pour préserver l'environnement, nos étuis sont imprimés sur du carton recyclable, avec des encres végétales. Si vous les jetez, pensez à les recycler !

¹Huiles Essentielles Botaniquement et Biochimiquement Définies - HEBBD.

²Suffisamment durable pour apaiser les tensions.

Puressentiel

MIGRA PURE®
INTENSE COLD STICK

ORGANIC



SOOTHING COLD EFFECT

8 Essential oils
+ ORGANIC Menthol

- Relieves tension and heavy headedness in the forehead, temples, neck

7 years &+ 4g 0.14oz.

100% NATURAL ORIGIN FORMULA

INGREDIENTS: BEHENYL ALCOHOL, HELIANTHUS ANNUUS (SUNFLOWER) SEED OIL*, STEARYL ALCOHOL, MENTHOL*, COPERNICIA CERIFERA (CARNAUBA WAX)*, COCOS NUCIFERA (COCONUT) OIL*, MENTHA PIPERITA (PEPPERMINT) OIL*, EUCALYPTUS GLOBULUS OIL*, LAVANULA ANGUSTIFOLIA (LAVENDER) OIL*, MENTHYL LACTATE, ROSMARINUS OFFICINALIS (ROSEMARY) LEAF OIL*, LINALOOL, ORGANUM VULGARE (ORIGAN) OIL*, MYRTUS COMMUNIS OIL*, ANTHEMIS NOBILIS FLOWER OIL*, OCHNUM BASILICUM (BASIL) OIL*, LIMONENE, GERANIOL, EUGENOL, COUMARIN. *Ingredients from organic farming.

ACL : 6358031



3 701056 804488

AROMATHERAPY BASED
COSMETIC PRODUCT

8 BBDEO¹ essential oils with Organic Menthol. With its soothing fragrance, this cooling stick helps relieve tightness when massaged.

APPROVED EFFECTIVENESS²: immediate and long-lasting² action. Dermatologically tested. Non greasy, non-comedogenic. Does not leave traces.

¹User test - 22 volunteers - 28 days

DIRECTIONS AND CAUTION

Apply the stick directly to areas prone to tension: massage onto the forehead, temples and along the nape of the neck, on either side of the cervical spine. Max. 3 times a day. Frequent use. Keep out of reach of children. Do not apply to the eye area. In the event of contact with eyes, wash thoroughly with water. Not recommended for pregnant or breastfeeding women, people with a history of convulsive or epileptic disorders and people allergic to essential oils. Do not use on damaged skin. For external use only.

Made in France AP : EN04/24-E1

Laboratoire PURESSSENTIEL
Av. Molière 144 - 1050 Bruxelles,
Belgique - www.puressentiel.com

Puressentiel UK, N19JY - UK



AC0091400FREN01

Puressentiel

MIGRA PURE®
STICK FROID INTENSE

BIO



EFFET FROID APAISANT

8 Huiles essentielles
+ Menthol BIO

- Soulager les tensions et sensations de tête lourde : front, tempes, nuque

7 ans &+ 4g 0.14oz.

FORMULE 100% D'ORIGINE NATURELLE

PRODUIT COSMÉTIQUE ISSU DE
L'AROMATHÉRAPIE

8 huiles essentielles HEBBD¹ et Menthol BIO. Le massage associé à l'effet froid et au parfum apaisant du stick aide à soulager les sensations d'étouffement.

EFFICACITÉ APPROUVÉE² : action immédiate et durable². Testé sous contrôle dermatologique. Non gras, non comédogène. Ne laisse pas de traces.

²Test d'usage - 22 volontaires - 28 jours.

MODE & PRÉCAUTIONS D'EMPLOI

Appliquer le stick directement sur les zones sujettes aux tensions : par massage sur le front, les tempes et le long de la nuque, de part et d'autre des cervicales. Max 3 fois/jour. Usage fréquent. Tenir hors de portée des enfants. Ne pas appliquer sur le contour des yeux. En cas de contact avec les yeux, laver abondamment avec de l'eau. Déconseillé aux femmes enceintes ou allaitant, aux personnes ayant des antécédents de troubles convulsifs ou épileptiques et aux personnes allergiques aux huiles essentielles. Ne pas utiliser sur peau lésée. Usage externe.

58,58% du total des ingrédients sont issus de l'Agriculture Biologique. COSMOS ORGANIC certifié par Ecocert Greenlife selon le référentiel COSMOS disponible sur <http://COSMOS.ecocert.com>

